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1. Aanleiding 

Op 22 oktober jl. hebben Kamerleden Sneller en Paulusma (beiden D66) 

schriftelijke vragen gesteld over de voorbereiding op het vaker opduiken van 

fentanyl in Nederland. 

2. Geadviseerd besluit 
Wij verzoeken u akkoord te gaan met verzending van de antwoorden op de 

Kamervragen. 

3. Kernpunten 

- De Kamerleden wijzen op de ernstige gevolgen van de opioïde crisis in de 

VS en de zorgen die het Drugscommissariaat in België heeft geuit over de 

opkomst van Fentanyl, al dan niet vermengd met andere drugs. 

- Er wordt gevraagd of u de zorgen deelt en of Nederland voorbereid is op 

een opkomst van Fentanyl. U geeft aan dat deze problematiek niet speelt 

in Nederland, maar dat het belangrijk is waakzaam te zijn. U licht toe op 

welke wijze Nederland zich voorbereidt op een mogelijke opkomst van 

Fentanyl. 

- De vragen gaan daarnaast over het beschikbare budget als het gaat om de 

doelstellingen van het Nederlandse drugsbeleid en de verhouding tussen 

het deel voor de volksgezondheid en voor de bestrijding van de 

drugscriminaliteit. U licht toe waarom het budget voor het laatste 

aanzienlijker groter is. 

- Ook wordt gevraagd naar een toelichting op het effect van de 

bezuinigingen op partijen die actief zijn bij de invulling van het 

drugsbeleid. U licht de overwegingen toe. 

Pagina 1 van 2



4. Toelichting 

Kenmerk 
a. Draagvlak politiek 3990071-1074243-VGP 
Vanuit de politiek is eerder gewezen op het risico van Fentanyl, met name het 
gebruik van dit middel in combinatie met Xylazine (diergeneesmiddel) dat in de VS 
tot grote problemen leidt. Hier zijn vorig jaar Kamervragen over gesteld (VVD). 
Ook heeft de VVD afgelopen september via een mondelinge vraag aandacht 
gevraagd voor de vondst door de politie van een partij nitazenen (zeer sterke 
synthetische opioide) In Nederland. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

Er is de afgelopen maanden vanuit de media aandacht geweest voor het risico van 

en de zorgen over synthetische opioïden, waaronder Fentanyl. Daarbij wordt 

verwezen naar de problematiek in de VS en het VK. De communicatie vanuit VWS 

is dat we deze middelen gelukkig niet of nauwelijks tegenkomen in het recreatief 

gebruik, maar dat we de ontwikkelingen nauwgezet volgen en ons voorbereiden 

op een mogelijke opkomst, onder andere via wetgeving (NPS wetsvoorstel). 

c. Financiële en personele gevolgen 

Nvt. 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 

N.v.t. 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 

De antwoorden zijn ambtelijk afgestemd met JenV en met het Trimbos-instituut. 

f. Gevolgen administratieve lasten 
N.v.t. 

g. Toezeggingen 

U herhaalt in de beantwoording uw toezegging om in het eerste kwartaal van 2025 
de samenhangende effectieve preventiestrategie aan de Kamer te sturen. In deze 

strategie zult u nader ingaan op hoe u uw ambities met de beschikbare middelen 

gaat vormgeven. 

h. Fraudetoets 
N.v.t. 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

Tot personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 
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